

# SUPPORTING YOUR F&B BUSINESSES

RHB supports registered food associations in Singapore and their members with our special accounts, attractive rates and other privileges, which enable easier business transactions and growth.

Enjoy the following special privileges when you open a BizPower Quad or Quad+ Current Account:

- ◆ Fully subsidised membership renewal fees for registered F&B associations in Singapore
  - For both existing and new BizPower SGD Current Account customers who maintain a minimum average daily balance of S\$50,000 (BizPower Quad) or S\$100,000 (BizPower Quad+) every month.<sup>1</sup>
- ◆ Earn rewards from our trade financing, insurance and commercial property loan packages with our F&B Cash Management Bundle Promotion options.



## Bundle 1

### Any BizPower Current Account + Insurance

- Business owners can manage their risk exposures and protect both their livelihood as well as that of their employees with SMECare, a flexible and cost effective insurance package.
- Take up a special SMECare Insurance Policy<sup>2</sup> in partnership with Liberty Insurance at a discounted annual premium, exclusively available for RHB BizPower customers only.



## Bundle 2

### Any BizPower Current Account + Trade Financing

- Receive up to \$400 discount vouchers for your trade financing requirements based on the amount of your credit line approved.<sup>3</sup>

#### Trade Financing

Credit Limit Amount	Voucher Entitlement
≥ S\$1,000,000	S\$400
< S\$1,000,000	S\$200



## Bundle 3

### Any BizPower Current Account + Trade Financing + Commercial Property Loan

- Enjoy all the privileges in Bundle 2, along with highly competitive Commercial Property Loan rates from as low as 2.18% p.a.!

To find out more, contact us 6320 6185 or email [bizpowerF&B@rhbgroup.com](mailto:bizpowerF&B@rhbgroup.com)

#### Deposit Insurance Scheme

Singapore dollar deposits of non-bank depositors are insured by the Singapore Deposit Insurance Corporation, for up to S\$50,000 in aggregate per depositor per Scheme member by law.

#### Terms and Conditions:

<sup>1</sup> Subsidy for F&B association membership renewal fees apply for registered F&B associations approved by RHB Bank in Singapore only and does not include association entrance fees. Membership renewal fees will be disbursed from RHB Bank directly to the indicated F&B association at the end of each billing cycle of the F&B association, provided the required minimum average daily balances are met for the last 6 months. Limited to one nominated F&B association per BizPower Singapore dollar account holder. RHB Bank has the right to cease the promotion any time without prior notice.

<sup>2</sup> Please contact RHB Commercial Banking department for the full list of SMECare Policy benefits.

<sup>3</sup> Use of trade discount vouchers is capped at S\$50 per transaction, and each transaction amount must be above S\$100,000. Other terms and conditions apply.

# 支持您的餐饮企业

通过我们的专用账户、优惠费率和其他特权礼遇为新加坡的注册食品协会及其会员提供支持，促成更轻松的业务交易和快速增长。

开立BizPower Quad或Quad+经常账户，可获得以下特权礼遇：

- ◆ 新加坡注册餐饮协会的会员续期享有全额会费补贴
  - 本行客户以及新客户只需在经常账户于日均最低余额为5万新元 (BizPower Quad) 或日均最低余额为10万新元 (BizPower Quad+)。<sup>1</sup>
- ◆ 通过我们的餐饮现金管理促销方案享有贸易融资、保险和商业地产贷款组合提供的奖励



## 方案1

### 任意BizPower经常账户+保险

- 企业所有人可以管理其风险敞口，依托SMECare（一种灵活而且具有成本效益的保险配套）来保障其业务运营及其员工的生活。
- RHB BizPower客户尊贵独享以折扣价年度保费投保SMECare保险<sup>2</sup>和Liberty保险。

## 方案2

### 任意BizPower经常账户+贸易融资

- 您的贸易融资需求最高可获享400新元的折扣优惠券，具体金额取决于您获得批准的信用额度。<sup>3</sup>

#### 贸易融资

信用额度	优惠券（新元）
100万新元及以上	S\$400
<100万新元	S\$200

## 方案3

### 任意BizPower经常账户+贸易融资+商业地产贷款

- 享有促销方案2的所有特权，以及极具竞争力的商业地产贷款利率（年利率低至2.18%）！

如需了解更多信息，请致电6320 6185 或者发送电邮至**[bizpowerF&B@rhbgroup.com](mailto:bizpowerF&B@rhbgroup.com)**

#### Deposit Insurance Scheme

Singapore dollar deposits of non-bank depositors are insured by the Singapore Deposit Insurance Corporation, for up to S\$50,000 in aggregate per depositor per Scheme member by law.

#### 条款及条件：

<sup>1</sup> 餐饮协会会籍续会补贴仅适用于在新加坡注册及兴业银行（RHB Bank）指定的餐饮协会而且不包括协会入会费。会籍续期费将由兴业银行（RHB Bank）在餐饮协会的每个账单周期结束时直接支付给指定的餐饮协会，前提条件是过去6个月的日均最低余额符合要求。每个BizPower新元账户持有人仅限加入一个指定的餐饮协会。兴业银行（RHB Bank）有权随时停止该促销活动，无需事先另行通知。

<sup>2</sup> 请联系RHB商业银行部门获取有关SMECare保单利益的完整列表。

<sup>3</sup> 每笔交易可以使用的贸易折扣券上限为50新元，而且每笔交易的金额须在10万新元以上。附带其他条款和条件。